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Registre: 7504: 
Sr. Edi Rovira Góngora 
 
Preguntes per el Equip de Govern 
 
En el Ple del 19/1/07 li vaig preguntar: 
Registre 512: Les persones de mobilitat reduïda demanem: Que es 
construeixi un pas adaptat al carrer Ignasi Iglesias cantonada Manuel de 
Falla amb el Pla que té l’Ajuntament per l’any 2007 segons va dir vostè al 
Ple del 22/12/06. Aquesta petició ja s’ha fet reiteradament el 10/02/05, 
10/11/05, 31/05/06. 
I vostè va contestar: Hem donat instruccions als serveis corresponents, en el 
sentit d’efectuar l’adaptació del pas, dins del programa d’intervenció als 
diferents barris de la ciutat en matèria d’accessibilitat, durant el primer semestre 
de 2007. 
 
En el Ple del 20/4/07 li vaig tornar a preguntar: 
Les persones de mobilitat reduïda demanem: Que es construeixi un pas 
adaptat al carrer Ignasi Iglesias cantonada Manuel de Falla amb el Pla que 
té l’Ajuntament per l’any 2007 segons va dir vostè al Ple del 22/12/06. 
Aquesta petició ja s’ha fet reiteradament el 10/02/05, 10/11/05, 31/05/06. 
Acabo de veure amb una fulla de la revista El Pont, els diferents passos 
adaptats que es van a construir segons el Pla per 2007 i aquest pas no 
figura. 
També amb dir el Ple del 9/3/07, que m’enviaria (per e-mail) la llista dels 
diferents passos adaptats que es van a construir segons el Pla per 2007 i 
TAMPOC le hi rebut. 
Li torno a demanar que aquest pas quedi inclòs a la llista i una còpia de la 
llista, si us plau. 
I vosté no va contestar per Internet, a les 11 hores del día 7/05/07 
Tot segueix igual. Encara espero la llista. 
Tan difícil és enviar un e-mail amb la llista dels passos que es pensen 
adaptar. 
Això es falta de voluntat o de ganes. 
 
En primer lloc, demanem disculpes pel retard; i, en segon lloc, em consta que li 
varen enviar aquesta setmana per correu electrònic. 
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Registre 7598: 
Elisabet Millà, Lídia Ibáñez, Jordi Raventós 
 
1. En la resposta que vostè va donar als grups polítics i a la ciutadania 
sobre el cap de policia (accident i retenció el 23 de març) ens va sobtar 
que acusés a algun portaveu de passar la informació de tot l’afer a la 
premsa mitja hora després de la junta de portaveus convocada per aquest 
cas. Hem pogut saber que aquesta junta de portaveus es fa portar a terme 
el dimarts, 27 de març. Nosaltres, que som ciutadans que passegem i ens 
relacionem amb gent del poble de diferents àmbits, el diumenge al migdia 
25 de març, ja sabíem tot el que havia succeït, i molta altra gent també ho 
sabia, perquè, és clar algú ens ho va fer saber. 
A quin portaveu amb nom i cognom acusava vostè d’haver passat la 
informació a la premsa? 
Quin motiu li ho fa pensar que ha estat aquesta persona la qui ha passat 
aquesta informació? 
 
No vaig acusar ningú, només vaig fer constatar la realitat que és que mitja hora 
després de la reunió de portaveus la premsa s’interessava per aquest cas. 
 
 
2. Hem llegit a “El Pont” que han demanat el soterrament de l’autopista en 
el seu pas per Esplugues. Què pensen edificar-hi a sobre? 
 
L’Ajuntament d’Esplugues ha demanat en diverses ocasions a l’administració 
de l’Estat, la implantació de millores de reducció de l’impacte de l’autopista, al 
seu pas pel nostre terme municipal.  No obstant, les condicions actuals de la 
via i les seves característiques constructives han fet molt difícil introduir 
mesures que tinguessin una repercussió efectiva de reducció de l’impacte 
esmentat. 
 
És per això, i a la vista del desenvolupament d’actuacions recentment 
concloses de soterrament de porcions de vials de característiques semblants a 
les de l’autopista B-23 realitzades a l’àmbit metropolità, que el govern municipal 
ha considerat oportú proposar i demanar al govern de l’Estat, el soterrament de 
tot el tram que afecta el nostre municipi, per considerar que tal soterrament és 
tècnicament viable i significaria la millor solució per a l’eliminació dels impactes 
que pateix el municipi derivats de la autopista. 
 
Quant a si el govern municipal pensa edificar-hi a sobre, cal respondre que no, 
no pensem edificar-hi a sobre, ni tal edificació és possible sobre cap autopista. 
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3. També hem llegit a “El Pont” que han donat a la policia local 
d’Esplugues un certificat de Qualitat. Si tot va tan bé que fins i tot ens 
donen premis de qualitat, com és que el nostres policies es queixen de 
les seves condicions laborals i altres coses? 
 
Aquest tema està solventat i alguns agents fins i tot es van disculpar per portar 
a terme les protestes abans d’asseure’s a negociar. 
 
Les queixes del personal de la Policia Local no tenen a veure amb el sistema 
de gestió de la seguretat ciutadana.  
 
4. En el passat ple li demanàvem qui era amb noms i cognoms la persona 
responsable d’haver contractat el cap de policia. I vostès ens responen 
que cap persona a títol individual ha contractat a l’inspector de la policia 
local. Hem d’entendre doncs que com a responsable màxim de 
l’ajuntament el/la responsable és l’alcalde/essa? 
 
La resposta efectuada era prou clara i explicativa del procés de selecció 
efectuat, de forma ajustada al procediment de selecció establert per la 
legislació vigent, i de dita resposta no es pot extreure, en cap cas, la conclusió 
que s’enuncia a la pregunta efectuada.  
 
Però, en el negat cas que alguna responsabilitat calgués derivar, aquesta 
s’hauria de fer recaure col·lectivament en tots i cadascun dels membres del 
tribunal de selecció, i en tots i cadascun dels membres qualificadors del procés 
de formació selectiva seguit a l’Escola de Policia de Catalunya; i per això, 
caldria, òbviament acreditar que en el procés de selecció, de qualificació i 
formació ha hagut algun fet susceptible de generar, objectivament, dita 
responsabilitat. I res més lluny de la realitat.  
 
Per altra banda, la legislació de règim local no recullen, en cap disposició, 
l’existència de “cap responsable màxim de l’Ajuntament”, la normativa vigent 
estableix i conjunt d’òrgans administratius, de caràcter necessari o potestatiu, 
que conformen l’estructura administrativa de l’ens local, de l’Ajuntament, sobre 
la base de l’atribució de competències i que no tenen entre ells relacions de 
superioritat o subordinació.   
 
I finalment, encara que no menys important, els òrgans de les administracions 
públiques, han de resoldre, han d’adoptar els acords, decrets etcètera, sobre la 
base de la documentació i informes que figuren als expedients; i en el cas que 
en ocupa, tota la documentació obrant a l’expedient indicava amb claredat 
meridiana que l’aspirant al nomenament, reunia tots i cadascun del requisits 
establerts a les disposicions vigents i que la resolució s’havia de produir en el 
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seu favor. Si l’òrgan administratiu hagués adoptat una resolució contrària al que 
resultava de l’expedient, hagués pogut concorre –ara sí- en responsabilitat tant 
administrativa, com a potencialment, penal. 
 
5. Després d’assistir habitualment als plens durant els últims anys ens 
trobem que a l’entrada ens escorcollen la bossa i que un cop a dintre ens 
sentim esporuguits perquè les seves respostes envers les nostres 
preguntes i envers nosaltres mateixos, “cal afegir i sigui dit amb la 
deguda prudència i respecte” com vostès diuen, sempre tenen 
suposadament, un caire agressiu i amenaçador, entenem. És per tot això, 
que ara que s’acaba el seu mandat, en honor a la transparència i la 
sinceritat els demanem que clarament ens diguin si és que no els ve de 
gust que els fem preguntes. 
Tampoc els ve de gust que vinguem als plens? 
 
El conjunt de greus incidents, per tothom coneguts, que es van produir amb 
anterioritat en el decurs de plens anteriors i que van destorbar greument el 
normal desenvolupament d’aquests actes públics, van obligar a prendre com 
a mesura de seguretat, seguint criteris tècnicament policials, els escorcolls 
previs a l’accés a l’Ajuntament. Prendre aquest tipus de mesures resulta del tot 
coherent, aplicant aquests criteris tècnics policials objectius i indiscriminats per 
procurar garantir el normal funcionament d’aquesta institució pels conductes 
democràticament establerts fent servir la paraula, i respectant els torns de 
paraula, com a mitjà d’expressió. A més, s’ha de tenir en consideració el fet que 
el col·lectiu que va protagonitzar tot el conjunt d’incidents citats anteriorment ha 
manifestat pública i reiteradament la seva intenció de continuar posant en 
pràctica aquests tipus d’actuacions. Conseqüentment, aquestes mesures, lluny 
de provocar sentiments d’esporuguiment, han d’afavorir la tranquilitat dels 
partícips als plens municipals. 
 
D’altra banda, cal recordar que no hi ha cap intenció ni interès  per escorcollar 
les pertinences de ningú i que els agents encarregats d’aquesta tasca ho fan, 
com no podria ser d’altre manera, amb tota la cura i respecte cap a les 
persones i les seves pertinences. Cal reiterar que es tracta de garantir el 
normal funcionament del Ple. En aquest sentit, qualsevol persona que vulgui 
accedir-hi pot triar entre mostrar les seves pertinences als agents encarregats 
de la vigilància, o bé dipositar-les al servei de guarda-roba que s’habilita a la 
planta baixa de l’Ajuntament, on romandran degudament custodiades fins 
l’acabament de l’acte o, abans de l’acabament, quan el seu propietari vulgui 
recuperar-les en marxar de l’Ajuntament. 
 
En relació a les preguntes que es formulen, és un dret que hem establert per 
els ciutadans d’Esplugues i es troba clarament regulat el mecanisme pel qual 
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els partícips als plens poden formular-les. En relació a l’assistència als plens, 
em sembla imprescindible l’assistència de la ciutadania com un mecanisme 
més de participació. 
 
Registre 7599: 
Mª Teresa Carbonell 
 
1. El mes passat un ciutadà va preguntar per l’espectacle, com vostès 
l’anomenen de Sant Jordi. Vostès deien que en farien una valoració per tal 
de modificar alguna cosa si cal l’any vinent. 
Han fet ja la valoració? Quina ha estat aquesta valoració? Caldrà 
modificar alguna cosa? 
Quant ha costat l’espectacle? 
 
La valoració que hem fet és molt positiva. L’espectacle que es va fer per 
representar la Llegenda de Sant Jordi va aplegar a moltes persones 
d’Esplugues,  de totes les edats  i a diferents espais públics transitats. Una 
assistència que va contribuir a divulgar aquesta llegenda  i,  per tant, a 
fomentar activitats de qualitat que formen part de la tradició i que contribueixen 
a que s'arrelin en la cultura popular. El fet de dur a terme aquestes accions per 
explicar la Llegenda en diferents espais del municipi reflecteix l'interès de 
l'Ajuntament d'Esplugues en promoure aquestes diades tan significatives que 
formen part del nostre calendari de festes tradicionals. Dir també que en el 
moment de dissenyar la programació per a 2008 es tindrà en compte aquest 
èxit per si escau realitzar la mateixa acció. Si aquest fos el cas, serà llavors 
quan s’analitzarà la viabilitat i idoneitat d’horaris i espais públics. El cost de les 
representacions de la Llegenda de Sant Jordi, (3 pel matí i per la tarda), ha 
estat de 3.480 euros IVA inclòs. 
 
2. En el darrer ple vaig demanar un llistat dels premiats amb els premis 
Pont des de l’inici. Se’m va dir que se’m faria arribar a mà cosa que 
encara no ha succeït. 
Per què no tinc encara aquest llistat? Quan el podré tenir? 
 
Ja li ha estat lliurat. 
 
3. Des del mes de juliol de 2006 estem demanant per les fuites d’aigua del 
pont d’Esplugues. 
En el ple de 9 de març de 2007 encara no tenim l’informe encarregat amb 
caràcter urgent. 
Un ajuntament amb el premis de qualitat com té aquest no creuen que 
minva la seva imatge quant no és capaç de tenir un informe deu mesos 
després d’haver denunciat un fet? 
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El tenen ja l’informe? Ens el poden fer arribar? 
 
Com ja s’ha indicat reiteradament, la redacció de l’informe de referència s’està 
impulsant per l’Autoritat del Transport Metropolità, entitat que no es troba sota 
la dependència del nostre Ajuntament, havent-se indicat pels seus 
responsables tècnics, que s’està realitzant de forma real i efectiva, mitjançant 
els serveis i laboratori de l’empresa homologada INTEMAC, SA.; sense que, 
fins a la data, s’hagin pogut completar totes les anàlisis i proves necessàries 
per emetre’l. 
 
4. A quin museu és el Sant Crist i el Sagrat Cor que hi havia a la sala de 
plens?  
 
No estan dipositades a cap museu. S’han ofert a la Parròquia de Santa 
Magdalena i estan pendents del seu trasllat. 
 
Registre: 7600: 
Sra. Elisabet Millà 
 
Preguntes pel grup socialista 
 
Al Sr. Miquel Àngel Díaz que va ser contractat per sis mesos, segons van 
dir vostès, se li acaba el contracte en acabar aquest mes de maig. 
Se li tornarà a renovar? 
Ja ha portat a terme les 21 funcions que tenia encomanades? 
 
Hem d’expressar el desenvolupament del lloc de treball efectuat pel senyor 
Miguel Àngel Díaz, és fins a aquest moment, satisfactori i s’ha realitzat dintre 
del marc establert en la definició del lloc de treball. Una vegada conclogui el 
període de vigència del nomenament, l’òrgan que el va efectuar haurà de 
pronunciar-se sobre el perllongament o no de dit període de vigència prenent, 
en aquell moment i no abans, en consideració les circumstàncies i hi concorrin i 
fonamentin l’ampliació del termini. 
 
Registre: 7601: 
Sr. Jordi Raventós 
 
Preguntes pel grup socialista 
 
1.- Fa 8 anys de la creació de la Plataforma Popular d’Urbanisme i amb la 
regidora d’urbanisme, Maribel Fernández havíem tingut diverses 
entrevistes on vam adquirir el seu compromís de tirar endavant diverses 
propostes com ara aquestes: 
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• Aprovació definitiva del catàleg del patrimoni 
• Accessibilitat des de can Tinturé i la part nord al parc dels Torrents 
• Habitatges per a joves 

 
Com és que no ha estat possible durant el seu mandat cap d’aquestes 
propostes? 
 
El govern municipal ha impulsat de forma efectiva totes i cadascuna de les 
accions esmentades i, en concret: 
 

• Aprovació definitiva del catàleg del patrimoni: És un fet conegut, que a 
més ha estat objecte de contestació específica en anteriors ocasions, 
que la redacció de la Revisió del catàleg del patrimoni es desenvolupa 
mitjançant conveni subscrit amb la Diputació de Barcelona, en data 26 
de maig de 2006, que materialment està procedint a la redacció de la 
Revisió, mitjançant el servei de Patrimoni Arquitectònic Local.  

 
• Accessibilitat des de Can Tinturé i la part nord al Parc dels Torrents: 

Donada la morfologia dels terrenys que conformen el Parc dels 
Torrents, caldrà garantir l’accessibilitat al mateix amb les obres de la 
Fase 4a., que contemplarà el tractament de la part central del parc, a 
l’entorn del Pont d’Esplugues. El projecte d’aquesta fase ha estat 
redactat, encara que alguna de les propostes tècniques que planteja 
està sent objecte de revisió, raó per la qual no ha estat impulsada la 
seva licitació i adjudicació.  

 
Aquest fet, la necessitat d’atendre les qüestions d’accessibilitat, en la 
Fase  4a, ja va ser objecte de plantejament, comentari i debat, acordant-
se aleshores, realitzar algunes actuacions puntuals, que al nostre 
entendre ja estan executades. Entre aquestes actuacions puntuals 
podem indicar: La millora del pendent de la rampa d’accés des de Can 
Tinturé; la supressió de determinats esglaons que afectaven a diferents 
punts aïllats, ... etcètera.    

 
• Habitatges per a joves: El compromís de creació d’habitatges per a 

joves ha estat també atès: 
o Mitjançant la promoció i contractació de la construcció de 64 

habitatges de lloguer, en règim de protecció oficial, per a joves, 
situats al sector El Gall, actualment en fase de presentació de 
sol·licituds; i la programació de més de 150 habitatges, amb el 
mateix règim i destinats a joves i gent gran,  a realitzar en el 
procés de remodelació integral dels mercats municipals.     
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o Mitjançat el programa d’ajuts per al finançament parcial del lloguer 

d’habitatges, destinats a domicili habitual de joves residents. 
o Mitjançant l’impuls del pla de l’habitatge, que ha estat objecte de 

comunicació a la ciutadania. 
 
 
2.- Què ha costat a la cadena DIAL el lloguer del poliesportiu La Plana el 
27 d’abril per realitzar el concert? 
 
Cadena Dial no ha hagut de pagar cap quantitat pel lloguer del Poliesportiu La 
Plana per al concert del 27 d’abril. 
 
 
3.- Com és que per Sant Jordi les parades de la Plaça Santa Magdalena es 
tanquen a les 8 del vespre, just quant la majoria de gent treballa arriben a 
Esplugues i poden sortir a comprar el llibre? Han d’anar a Barcelona a 
comprar-lo? 
 
Les paradetes de Sant Jordi les conformen les diferents entitats del municipi, 
que, de manera voluntària, durant la diada de Sant Jordi instal·len la seva 
parada per tal de mantenir vives les tradicions pròpies. Són les pròpies entitats 
que des de fa molts anys han decidit l'horari de funcionament de la fira.  
 
Al carrer Dr. Gimeno, en la zona alta va estar tallat els dies 3 i 4 per obres 
de pavimentació de l’Avinguda la Miranda i Dr. Ferran. Com és que els 
veïns vam haver d’entrar en contra direcció després d’intentar entrar per 
altres carrers (per exemple pel carrer Tramuntana? 
Per què no se’ns va avisar? 
Qui n‘és el responsable d’aquesta manca d’avís? 
On era la guàrdia urbana? 
 
De la realització de les obres de repavimentació asfàltica de diversos carrers de 
la població es va informar, a través “d’Ajuntament Informa”, als veïns i veïnes 
dels carrers amb actuacions previstes. No obstant, per raons tècniques no es 
va poder indicar els dies concrets de cada actuació.  
 
Durant l’execució material de les obres, la programació establerta va ser 
modificada per l’empresa adjudicatària, sense coneixement previ ni 
consentiment dels serveis municipals. Detectat l’error i valorant que interrompre 
els treballs ja iniciats resultaria més perjudicial que la seva terminació, es va 
ordenar l’esmentada terminació.  
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No obstant, l’accés a l’avinguda de la Miranda no es va tallar, segons indica el 
servei corresponent, actuant-se en dues fases. L’accés al carrer Dr. Ferran, sí 
que va ser objecte de talls, sense perjudici del pas dels veïns i veïnes que així 
ho requerissin. Aquest accés, es va permetre, excepte en el moment de la 
estesa de l’asfalt, en què era materialment impossible. Finalment, en relació al 
carrer Dr. Gimeno, en cap cas era necessari accedir-hi en contradirecció, el 
que no treu que en algun cas puntual, i per confusió, s’hagi pogut realitzar 
algun pas en contradirecció, sense que aquesta pràctica hagi estat 
generalitzada. 
 
 
Les parades del bus no tenien tampoc cap mena d’avís de les hores en 
què no passaria l’autobús. 
Per què no es té en compte? 
 
Certament a primera hora del dijous no constava avís a les  parades, fet que, 
segons comunicació de l’empresa Soler i Sauret S. A, es va subsanar a partir 
del migdia del dia 3 de maig, indicant l’anul·lació durant dijous i divendres (3 i 4 
de maig). 
 
Registre: 7613: 
Sra. Victoria Sugranyes Tello 
 
Pregunta dirigida al grupo municipal PSC-PSOE y gorbierno de Esplugues 
del Llobregat 
 
 Ya han pasado prácticamente 4 meses desde el vencimiento del plazo 
para presentar la solicitud para el puesto de Abogado que se ofrecía por 
parte del Ayuntamiento. El proceso de elección de los aspirantes a dicho 
puesto se iba a llevar de forma urgente, pues así lo requería, según 
ustedes, la necesidad de cubrir la plaza. 4 meses después, repito, no se 
ha tenido ninguna noticia del Ayuntamiento. 
 
Como aspirante al puesto en cuestión, pero sobretodo, como ciudadana 
de esta ciudad, ruego me contesten las siguientes preguntas, a poder ser 
de una manera concisa y sin recurrir a respuestas “políticamente 
correctas”, pues no se trata de una pregunta retórica, sino de la inquietud 
de una vecina que realmente quiere saber qué está pasando para que 
estén existiendo diversas irregularidades. 
 

- ¿Por qué el Ayuntamiento de Esplugues, a principios de enero de 
2007 convoca una plaza para cubrir un puesto de Abogado (para la 
gestión de los pisos de protección oficial) de forma urgente, si tal 
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como ha demostrado la realidad, no existía ningún tipo de urgencia, 
pues 4 meses después aún no hemos oído palabra? ¿Era necesaria 
realmente dicha urgencia, o era un elemento más para hacer 
propaganda electoral gracias a la promoción de pisos de vivienda 
oficial? 

 
 
Es va fer una convocatòria amb caràcter d’urgència perquè el termini de 
presentació d’instàncies pels particulars en les promocions d’habitatge 
començava l‘1 de febrer d’enguany i la data de publicació de les llistes 
d’admesos per a participar en el sorteig és el dia 15 de gener de 2008; i la 
tramitació dels procediments de selecció de caràcter ordinari té una duració 
que se situa, normalment, entre el dotze mesos i l’any i mig, en funció de les 
característiques específiques de cada procés. Sí, en el cas que ens ocupa, 
s’hagués aplicat el procediment ordinari, la provisió del lloc de treball s’hagués 
produït, amb certesa, una vegada conclòs el període de selecció de les 
sol·licituds d’habitatges de protecció oficial.  
 
Per altra banda, no es tracta de cap element de campanya electoral, es tracta 
de dotar el servei corresponent per informar i resoldre adequadament el procés 
d’adjudicació dels habitatges, que té una dimensió i transcendència interna.   

 
 

- ¿Me podrán informar del momento en que los aspirantes al puesto 
obtendremos alguna noticia? ¿para qué fecha está planificado la 
incorporación al puesto –puesto que la finalización era para 2008-? 

 
La comissió de selecció està revisant els currículums presentats. Mitjançant 
anuncis i oficis, notificats personalment a totes i tots els participants, es 
comunicarà la resolució de les dues fases del procés: admissió d’aspirants a 
entrevista i resultat de l’entrevista- proposta de contractació. 
 

- ¿Aún está vigente el presente proceso? Ruego me indiquen las 
causas en el supuesto  caso que la respuesta fuese negativa. 

 
Tal com s’ha dit, el procés és vigent. En aquest moment la comissió de selecció 
està revisant els currículums dels aspirants. 
 
Espero que, a pesar de no poder escuchar las respuestas en directo, 
sacien mis dudas, pues hasta el momento me siento un tanto engañada y 
preocupada por las flagrantes irregularidades. 
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RESPOSTES A LA CIUTADANIA 

EFECTUADES PEL GRUP 
MUNICIPAL 

SOCIALISTA AL PLE 11/5/07 

 

 
 
 

 
Lamentem el seu neguit i preocupació, però l’actuació desenvolupada, s’ajusta 
a les disposicions reguladores d’aquesta matèria sense que es doni cap 
irregularitat, ni flagrant ni de cap altre tipus. 
 
 
Grup Municipal PSC 
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